
Høringssvar til budget fra centerområde Midt.

Centerområde Midt har på møde den 14. september drøftet budgetoplæg.

MED oplyser, at det kan være svært at gennemskue de enkelte dele i budgettet. Ligeledes kan det være 
svært at være helt konkret i svarene, da indholdet ikke er tydeligt.

Der er dog bekymring for konsekvenserne af flere nedskrivninger i vores kategorier for afregning.

Selv med nuværende økonomiske ramme, er der ikke balance i den variable afregning og det forbrug der er 
på personale. Vi har et mål om flere assistenter på centrene, ligesom vi ønsker at nedbringe fraværet. 
Rammes vi af endnu en kraftig reduktion i ressourceafregning kan dette få negativ indflydelse på fraværet 
og mulighed for at vælge medarbejdere med de rette kompetencer.. Alle oplever, at vores borgere er 
dårlige og den basale pleje alene fastholdes med en ramme svarende til det, vi ser i dag.

Der er et stort ønske om, at kommunens visioner skal matche den virkelighed der er i praksis. Fint med 
store visioner men personalet skal opleve en vis sammenhæng for at arbejdsglæde fastholdes.

Kan ikke se, hvorledes besparelser på vikarbureau kan praktiseres med den afregningsform vi kender i dag. 
Vil det reelt være en nedskrivning i kategori og dermed i service niveau?

Der stilles spørgsmålstegn ved, hvorvidt vi bør prioritere en farmaceut, når der skal reduceres flere steder.

Begrundelsen er, at medarbejderne oplever, at mange har gode ideer, men det kan være svært at få ført ud 
i praksis. 


